
Bestyrelses møde 18.08.2022

Tilstede: Jens Arne, Christen, Emil, Dennis, Ib, Nicolai, Jakob og Mette

Ad 1 Referat: underskrives næste gang.

Ad 2. Brøndopfølgning: Regning fra rep. af vendeplads på Teglmarken der diskutereshvem der 
skal betale hvad af fremtidige reperationer. Der skal tages kontakt til Energi Viborg for at høre om 
der kan afhentes gratis riste.

 Ad 3. Opfølgning på grøn områdedag: Der er ikke mange punkter der kunne streges. Vi får 
positive tilbage meldinger på at det er godt med en fast dag.

Ad 4. Computer forslag: Christen har indkøbt pc til sekretæren. 1000,- i Bilka.

Ad 5. Opsætning af skilte: Ib oplyser at prisen er steget med min.10% Mulig løsninger diskuteres 
det besluttes at henlægge projektet og pengene til næste generalforsamling, grundet de høje 
prisstigninger. Beboerne informeres via nyhedsbrevet.

Ad 6. Afslutning af legeredskaber: Christen er tovholder og har indhentet tilbud på færdiggørelse 
af motionsredskaberne.

Ad 7. Bordet rundt:
Formand: Intet 
Regnskab: Jens Arne gennemgår budgettet
Grønne områder: Dennis har ryddet op ved pumpehuset.
Beboerhus: Køkken: der er lavet forespørgsel på nyt køkken fra HTH og KVIK Nicolai og 

Christen er tovholdere.
Nicolai har fået et tilbud på fadølsanlæg – der kommer mere vedr. det senere.

Kommune: Ib informere om at der er kommet besked om at der ikke bliver asfalteret på det 
sidste af skolestien i 22 da prisen er steget over 100%
forslag om et lille udvalg der skal gennemgå ordensreglementet (Jakob, Ib og 
Dennis)

Ad 8. Evt: Forslag til nyhedsbrev: Trampolin
Motionsredskaberne
Malearbejde
Skilte
Grafitti 
Petanque

Opdatering af hjemmesiden Christen tager sig af det.

Ad 9. Næste møde: 4/10 kl. 19.00 Mette sørger for kage.


